
از  انتقال آبی که  استاندار خوزستان گفت: طرح 
آب   ۲ شماره  تصفیه خانه  به سمت  چمران  خط 
منتقل می کند یک طرح کوتاه مدت است و تامین 
آب اهواز را برای سال ها پایدار و نگرانی از تامین 

آب اهواز را کمتر می کند.
آیین  در  خوزستان  استاندار  شریعتی  غلامرضا 
غدیر،  آبرسانی  طرح  دوم  فاز  پروژه های  افتتاح 
اظهار کرد: در شرایط سخت و بی آبی سال ۹۷ 
که برای تامین آب شهرهای آبادان و خرمشهر و 
شادگان در مضیقه بودیم و امکان برداشت آب از 
کارون نبود، مردم این شهرها بحق گله مند بودند 
دچار  بعد  در سال های  که  بود  این  پیش بینی  و 
بحران آب می شویم بنابراین دست به دست هم 
دادیم و خط ۲۰۰۰ میلیمتری انتقال آب به این 

مناطق را اجرایی کردیم.
لوله  خط  کیلومتر   ۹۰ تا   ۸۰ حدود  افزود:  وی 
ماه،   ۱۲ مدت  در  میلیمتری   ۲۰۰۰ فولادی 
اجرایی و ۱۳ تیرماه سال ۹۷ آب وارد لوله های 
طرح غدیر شد و به مردم آبادان و خرمشهر رسید.

یک   ۹۷ سال  کرد:  تصریح  خوزستان  استاندار 
سال عجیب بود، در آن سال شش ماه در شرایط 
و شش  اخیر  سال   ۵۰ در  مدت  خشکسال ترین 
اخیر  سال   ۱۰۰ تا   ۵۰ مدت  پرآب ترین  در  ماه 
قرار داشتیم و در این دو دوره، قرارگاه خاتم هر 
کاری که به آن ها محول شد را به بهترین نحو 

انجام داد و در کنار مردم خوزستان بود.
دوم  فاز  پروژه های  افتتاح  به  اشاره  با  شریعتی 
مخزن  پنج  مجموعا  گفت:  غدیر  آبرسانی  طرح 
که  برسد  بهره برداری  به  باید  غدیر  طرح  در 
نیز  پمپ  ششمین  و  دو  شماره  مخزن  امروز 
امکان  ترتیب،  این  به  که  رسید  بهره برداری  به 

انتقال آب به مخازن دو برابر شده است.
تامین  شده  باعث  طرح  این  اجرای  افزود:  وی 
آب به راحتی انجام و آب شهرهای هدف، پایدار 
مخزن  اجرای  با  گفت:  خوزستان  استاندار  شود. 
مترمکعب  هزار   ۱۵۵ تا   ۱۴۵ اکنون  طرح،  این 
آب به آبادان و بیش از ۱۰۰ هزار مکعب آب به 
خرمشهر می رسد و وضعیت آب در این مناطق 
بسیار پایدار شده است همچنین حدود ۱۲۰ هزار 

مترمکعب آب نیز به شادگان می رسد.
آبادان،  شهرهای  اکنون  کرد:  بیان  شریعتی 
خرمشهر و شادگان کل نیاز آب خود را از طرح 
غدیر تامین می کنند و تامین آب برای اهواز نیز 

پایدارتر شده است.
آب  تامین  پایداری  در  این طرح  داد:  ادامه  وی 
آن  اجرای  و حساسیت  دارد  مهمی  بسیار  نقش 
خط  طرح  تکمیل کننده  زیرا  بود  بالا  بسیار  نیز 

آبادان و خرمشهر  به شهرهای  بود که  دو هزار 
و شادگان در زمان خشکسالی آبرسانی می کرد.

از  انتقال آبی که  استاندار خوزستان گفت: طرح 
خط چمران به سمت تصفیه خانه شماره دو آب 
منتقل می کند و طول آن ۱۲ کیلومتر خط لوله 
دو هزار است از امروز کلنگ زنی شد. این طرح، 
پنج مترمکعب آب از کانال چمران به تصفیه خانه 
طرح  از  اهواز  نیاز  مورد  آب  کل  تا  می برد  آب 
از  برداشت  به  نیازی  دیگر  و  شود  تامین  غدیر 

کارون نباشد.
کوتاه مدت  طرح  یک  این  کرد:  عنوان  شریعتی 
پایدار  سال ها  برای  را  اهواز  آب  تامین  و  است 
می کند.  کمتر  را  اهواز  آب  تامین  از  نگرانی  و 
امیدواریم در مدت چهار تا پنج ماه آینده شاهد 

اتمام این طرح باشیم.
هرچه  اما  است  دز  غدیر،  طرح  افق  افزود:  وی 

را  کلانشهرها  ویژه  به  و  شهرها  آب  تامین  راه 
تامین  برای  را  مانور  قابلیت  امکان  کنیم  متنوع 

آب بیشتر کرده ایم.
استاندار خوزستان با بیان اینکه ابتدا باید نسبت 
کنیم،  آن صحبت  از  و پس  باشیم  عالم  امر  به 
و  دغدغه  روی  از  صحبتی  کسی  هر  گفت: 
دل نگرانی برای خوزستان داشته باشد و حتی به 
ما شلاق و تازیانه بزند ما سپاسگزار او خواهیم 
بود اما باید به این بحث توجه کرد که تامین آب 

در خوزستان با سایر استان ها متفاوت است.
کشور  شرب  آب  درصد   ۸۰ کرد:  بیان  شریعتی 
اما  می شود  تامین  زیرزمینی  آب های  طریق  از 
آب های زیرزمینی خوزستان شور هستند و امکان 
زمانی  افزود:  ندارد. وی  وجود  آن ها  از  برداشت 
که کشور برای استقلال، تامین امنیت غذایی و 
ارتقای معیشتی در خوزستان طرح های توسعه ای 
تغییر  استان  در  برداشت آب  ایجاد کرد، شرایط 

کرد و باید منابع آبی مدیریت شود.
و  خوزستان  در  آب  منابع  مدیریت  افزود:  وی 
و  سخت تر  بسیار  خوزستان  برای  آب  تامین 
این  است.  کشور  استان های  دیگر  از  متفاوت 
سایر  به  نسبت  متفاوتی  شرایط  با  چون  کارها 
استان ها انجام می شود، قضاوت در خصوص آن 

نیز باید متفاوت باشد.
نبود،  تحریم ها  اگر  گفت:  خوزستان  استاندار 
طرح غدیر و طرح آب شمال شرق بسیار جلوتر 
کار  از  دست  سختی ها  همه  با  بازهم  اما  بودند 
را  طرح ها  این  هستیم  تلاش  در  و  نکشیده ایم 
تامین  راه های  هستیم  تلاش  در  کنیم.  اجرایی 
آب در خوزستان متنوع شود تا مردم کمتر دچار 

مشکل شوند.
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رئیس شورای شهر خرمشهر :
شهردار منتخب نيامده رفت

شهرداری  گزینه  گفت:  خرمشهر  شهر  شورای  رئیس 
خرمشهر پیش از اعلام نتایج استعلام وی، استعفانامه خود 

را تقدیم شورای شهر خرمشهر کرد.
لویمی  دلف  محمود  کرد:  اظهار  جزیره  مطوری  موسی 
گزینه شهرداری خرمشهر پیش از اعلام نتایج استعلام وی، 

استعفانامه خود را تقدیم شورای شهر خرمشهر کرد. 
وی ادامه داد: بر همین اساس شورای شهر خرمشهر برای 
غیرعلنی  جلسه  خرمشهر  شهردار  انتخاب  فرآیند  بررسی 

برگزار می کند. 
رئیس شورای شهر خرمشهر گفت: حمیدپور شهردار سابق 
آبادان، ساعدی شهردار سابق خرمشهر، یاسائیان سرپرست 
فعلی شهرداری خرمشهر و علوانی یکی از معاونین شهرداری 

خرمشهر نامزدهای سکانداری شهرداری خرمشهر هستند.

سازمان آب  و برق خوزستان :
فاز دوم طرح آبرسانی غدیر افتتاح شد

فاز دوم  آبرسانی سازمان آب وبرق خوزستان گفت:  معاون 
پروژه آبرسانی طرح غدیر با ظرفیت دو متر مکعب بر ثانیه 

به بهره برداری رسید.
صابر علیدادی معاون آبرسانی سازمان آب وبرق خوزستان 
اظهار کرد: با افتتاح فازهای پروژه آبرسانی غدیر ظرفیت 
آبادان،  خرمشهر،  شادگان،  شهرستان های  به  آبرسانی 
دو  به  طرح،  مسیر  در  روستاهای  و  اهواز  آزادگان،  دشت 
بیشتری  پایداری  و  می یابد  افزایش  ثانیه  بر  مترمکعب 

خواهد گرفت.
وی افزود: درمجموع برای این طرح ها ۱۶۰ میلیارد تومان 
 ۳۷ ظرفیت  با  ته نشینی  حوضچه  شامل  که  شده  هزینه 
هزارو ۵۰۰ مترمکعب، خط پنج کیلومتری با سایز دو هزار 
میلی متری فولادی، الکتروپمپ ششم تاسیسات ام الدبس و 

یک مخزن ۴۲ هزار مترمکعبی فولادی است.
فاز دوم از پروژه های آبرسانی غدیر با هدف افزایش توان 
به  روباز  مخازن  در  آب  ذخیره  حجم  و  آبرسانی  دبی  و 

بهره برداری رسید.

مدير تعاون روستايی خوزستان :
آرد ميان یک ميليون نفر توزیع شد

مدیر تعاون روستایی خوزستان از توزیع ۴۷ میلیون و ۵۰۰ 
هزار کیلوگرم آرد میان یک میلیون روستایی در خوزستان 

خبر داد.
جمشید بنی فری اظهار کرد: از ابتدای سال جاری تا پایان 
مردادماه، تعاون روستایی خوزستان در ۳ هزار روستا اقدام 
به توزیع آرد کرده و در این بازه زمانی حدود ۴۷ میلیون و 
۵۰۰ هزار کیلوگرم آرد میان یک میلیون نفر از روستاییان 

توزیع شده است.
وی افزود: این میزان آرد در یک میلیون و ۱۸۷ هزار کیسه 

۴۰ کیلویی میان روستاییان توزیع شده است.
خود  رسالت  انجام  در  روستایی  تعاون  کرد:  بیان  بنی فری 
آرد،  همچون  نیازهایی  تامین  با  روستاییان،  نیاز  تامین  در 
نیاز  تامین  مختلف،  فصل های  کشت  برای  بذر  و  کود 
در  توانسته   ... و  کشاورزی  محصولات  خرید  دامداران، 
کاهش مهاجرت روستاییان به حاشیه شهرهای بزرگ نقش 

بسزایی داشته باشد.

مديرکل هواشناسی خوزستان :
شرجی تا آخر هفته ماندگار است 

برخی  در  شرجی  تداوم  از  خوزستان  هواشناسی  مدیرکل 
نقاط استان تا اواخر هفته خبر داد.

محمد سبزه زاری اظهار کرد: آسمان استان خوزستان صاف 
تا کمی ابری گاهی با رشد ابر و وزش باد پیش بینی می شود.

وی افزود: با توجه به وجود ناپایداری، در برخی مناطق به 
لحظه ای،  تندباد  ابر،  رشد  احتمال  شرقی  مناطق  در  ویژه 

رگبار پراکنده و رعد و برق دور از انتظار نیست.
تا  افزایش رطوبت و شرجی  ادامه داد: وضعیت  سبزه زاری 
اوایل فردا تداوم خواهد داشت و در مناطق ساحلی شرقی 

نیز تا اواخر هفته ادامه دارد.
گذشته  شبانه روز  در  گفت:  خوزستان  هواشناسی  مدیرکل 
رامهرمز با ۴۴.۲ و ایذه و دهدز با ۲۳.۴ درجه سانتیگراد به 
ترتیب گرم ترین و خنک ترین نقاط خوزستان بودند. تغییرات 
دمای اهواز در این مدت بین ۲۶.۸ تا ۴۲.۹ درجه سانتیگراد 

در نوسان بود.

رئیس هیات نظارت انتخابات خوزستان :
مهلت معرفی نمایندگان کاندیدا

 امروز پایان مي یابد
رئیس هیات نظارت و بازرسی انتخابات مجلس خوزستان 
گفت: ثبت نام کاندیداهاي انتخابات جهت معرفی نمایندگان 

خود در حوزه های انتخاباتی امروز پایان می یابد.
بازرسی  و  نظارت  هیئت  رئیس  معماریان  ابوالحسن 
در  کرد:  اظهار  خبرنگاران  جمع  در  خوزستان  انتخابات 
انتخابات مجلس شورای اسلامی  قانون   ۵۵ اجرای ماده 
نمایندگان خود  ثبت  برای  رو،  پیش  انتخابات  کاندید  دو 
در ۷۰۴ شعبه از چهار حوزه انتخابیه اهواز، باوی، کارون 
تام الاختیار  نمایندگان  یا  و  شخصاً  میتوانند  حمیدیه  و 
تا رمز  نمایند  به دفاتر نظارت چهار حوزه مراجعه  ایشان 
به سایت شورای  برای ورود  را  نام کاربری خود  عبور و 

کنند. دریافت  نگهبان 
آغاز  گذشته  روز  از  نمایندگان  مشخصات  ثبت  افزود:  وی 
مراجعه  سایت  به  می توانند  انتخابات  کاندیداهاي  و  شده 

نمایند تا مشخصات خود را ثبت کنند.
معماریان گفت: ثبت نام در سایت مذکور تا پایان وقت اداری 
امروز ادامه خواهد داشت و پس از آن سایت بسته خواهد 
شد لذا کاندیداهاي دور دوم انتخابات مجلس جهت ثبت نام 

سریع تر اقدام کنند.
انتخابات دور دوم یازدهمین دوره مجلس شورای اسلامی 
در حوزه انتخابیه اهواز، کارون، باوی و حمیدیه بین آقایان 

احمد سراج و شبیب جویجری برگزار می شود.

استاندار خوزستان :

مدير آبفار اهواز :آب های زیرزمینی استان شور هستند
تامين آب کشاورزي غيزانيه

 بر عهده جهاد کشاورزی است
شرب  آب  مسأله  حل  مسئول  آبفا  اهواز:  روستایی  آبفا  مدیر 
مردم است و برای تامین آب کشاورزی و دامداری، باید جهاد 
کشاورزی وارد عمل شود. مهندس آریاخاکی مدیر آبفا روستایی 
اهواز از آخرین وضعیت دو فاز آب رسانی به غیزانیه خبر داد و 
گفت: فاز ۲ و ۳ طرح آبرسانی به غیزانیه به زودی افتتاح شده 
اما رسیدن روستاها به آب پایدار نیازمند فرصتی یک ماهه است. 
وی با اشاره به وضعیت موجود در خطوط و شبکه های آبرسانی 
موجود تصریح کرد: درتعداد کمی از روستاها از جمله مشرفه 
کوچک ، مسلمیه و یربیعی در حال حاضر فاقد خط فرعی و 
شبکه داخلی آبرسانی بوده و در برخی دیگر، خط بسیار فرسوده و 

دارای شکستگی های بسیار است .
وی در ادامه گفت: بر این اساس، پس از افتتاح و وارد شدن 
آب درون شبکه، بین یک هفته تا یک ماه زمان نیاز است تا 
اشکالات شبکه آب رسانی از جمله نقاط شکستگی و نشت 
خطوط و تکمیل شبکه های آب به طور کامل پدیدار شده و 

عملیات اصلاح و شستشو و تکمیل آن انجام شود.
آریا افزود: وقتی در روستای بالادست با انشعابی غیر رسمی 
یا  دام  پرورش  برای مصرف  آب  از  زیادی  ناشناخته حجم  و 
کشاورزی از شبکه خارج شود، طبیعی است آب به روستاهای 
پایین دست یا نخواهد رسید و یا دچار افت جدی فشار خواهد شد.

وی تاکید کرد: آبفا مسئول حل مسأله آب شرب مردم است 
و برای تامین آب کشاورزی و دامداری و در یک کلمه، برای 
تامین آب شغل مردم، باید جهاد کشاورزی وارد عمل شده و با 
تعبیه یک یا چند کانال، آب مورد نیاز دامداری و کشاورزی مردم 
منطقه را تامین کند؛ چرا که آبی که در شبکه جریان دارد، هم بر 
مبنای حجم مورد نیاز شرب و مصارف خانگی دیده شده و دوما 
هزینه ی بالایی برای تصفیه آن صورت گرفته و مصرف آن در 

دامداری و کشاورزی موجب تحمیل هزینه ای بالاست.

با دستور شهردار اهواز ؛
ستاد استقبال از مهر تشکيل شد

طی حکمی از سوی موسی شاعری شهردار اهواز، سید علی 
جزایری به عنوان رئیس ستاد استقبال از مهر شهرداری اهواز 
منصوب شد.رئیس ستاد استقبال از مهر شهرداری اهواز هرساله 
طی حکمی از سوی شهردار تعیین می شود تابرای آماده سازی 
شهر و مدارس به منظور آغاز سال تحصیلی اقدامات لازم صورت 
بگیرد.در این راستا روسای سایر بخش های ستاد استقبال از مهر 

طی حکمی از سوی رئیس ستاد به شرح ذیل مشخص شدند:
علیرضا عالیپور بعنوان رئیس کمیته خدمات شهری ستاد استقبال 

از مهر
ستاد  عمرانی  و  فنی  کمیته  رئیس  بعنوان  زاده  معینی  وحید 

استقبال از مهر شهرداری اهواز
فلسفی زاده رئیس کمیته معماری و شهرسازی ستاد استقبال 

از مهر
مجدم بعنوان رئیس کمیته حمل و نقل و ترافیک ستاد استقبال 

از مهر شهرداری
ابراهیم نوشادی به عنوان رئیس کمیته برنامه ریزی و بودجه 

ستاد استقبال از مهر
عباس آبیار به عنوان رئیس کمیته مالی و اقتصادی ستاد استقبال 

از مهر
عبداللهی بعنوان رئیس کمیته پارکها و فضای سبز ستاد استقبال 

از مهر
کورش کیانی بعنوان رئیس کمیته پایانه ها ستاد استقبال از مهر

نادر بیت سیاح بعنوان رئیس کمیته زیباسازی ستاد استقبال از 
مهر شهرداری

آیت حمیدی به عنوان رئیس کمیته تاکسیرانی ستاد استقبال 
از مهر

کورش سبزعلی به عنوان رئیس کمیته اتوبوسرانی ستاد استقبال 
از مهر

ابراهیم قنبری بعنوان رئیس کمیته آتش نشانی و خدمات ایمنی 
ستاد استقبال از مهر شهرداری

رضا علیجانی به عنوان رئیس کمیته پسماند ستاد استقبال از مهر
احمدرضا درخشان بعنوان دبیر ستاد استقبال از مهر

معصومه فرخیان بعنوان رئیس کمیته آموزش شهروندی ستاد 
استقبال از مهر

رضا علیجانی بعنوان رئیس کمیته روابط عمومی ستاد استقبال 
از مهر

و مدیران مناطق بعنوان روسای ستاد استقبال از مهر شهرداری 
اهواز در مناطق مربوطه منصوب شدند.

بر این اساس شرح وظایف کلیه کمیته های ستاد استقبال از مهر 
به آنان ابلاغ شد که هر کمیته به فراخور وظایف خود موظف 
است جهت برقراری نظم و انضباط بیشتر و ارائه یک برنامه 
مدون و آماده سازی شهر و فضاسازی و ایجاد نشاط در شهر 
تمامی تلاش خود را به کار گیرد تا آغاز سال تحصیلی برای 
دانش آموزان و خانواده ها در فضایی پرشور و نشاط و ایمن 

شکل گیرد.

مدير آبفا دزفول :
انشعابات غيرمجاز

 باعث افت فشار می شوند
مدیر آبفا منطقه دزفول از انجام فاز اول اتصال خط انتقال آب 
منطقه سرسرباز شهر سیاه منصور دزفول به خط اصلی انتقال آب 
شرق این شهرستان خبر داد.به گزارش روابط عمومی شرکت آب 
و فاضلاب خوزستان، مصطفی اسماعیل سالم اظهار کرد: به منظور 
توسعه خط توزیع آب و تامین زیرساخت لازم جهت نصب انشعاب 
آب در منطقه سرسرباز فاز اول عملیات اجرایی آن آغاز شد.وی 
افزود: در این پروژه ۳۵ متر خط لوله ۲۰۰ پلی اتیلن به خط اصلی 
انتقال آب شرق دزفول متصل و زیرساخت لازم جهت توسعه 
خط توزیع آب در این منطقه فراهم شد.  اسماعیل سالم یکی از 
دستاوردهای اجرای این پروژه را جمع آوری انشعابات غیرمجازی 

عنوان کرد که باعث افت فشار آب در منطقه می شود.
مدیر آبفا منطفه دزفول اضافه کرد: با اجرای این خط از هدررفت و 
پرت آب نیز به میزان قابل توجهی جلوگیری می شود.اسماعیل سالم 
با بیان اینکه برای انجام این پروژه، ۲ ماه عملیات لجستیکی جهت 
هماهنگی به دلیل بار ترافیکی منطقه با پلیس راهور و همچنین 
راهداری انجام شده تصریح کرد: با تعیین پیمانکار و اجرای فاز دوم 
این پروژه که شامل توسعه خط توزیع و نصب انشعاب است، چند 

صد خانوار می توانند از آب شرب استفاده کنند.

سخنگوی ستاد مديريت کروناي خوزستان عنوان کرد :

احتمال برگشت به وضعیت قرمز

مسئول بسیج دانشجويی دانشکده نفت آبادان :

وزارت نفت به دنبال تعطیلی دانشگاه صنعت نفت است

نماينده مردم شوش : مديريت هفت تپه بايد به دولت برگردد

امام جمعه رامشیر :

شركت نفت قصد بیکار كردن اهالي منطقه را دارد

سخنگوی ستاد مدیریت کرونا در خوزستان با اشاره به کاهش رعایت 
احتمال  از  خوزستان،  هشدار  شرایط  و  بهداشتی  دستورالعمل های 
برگشت به وضعیت قرمز خبر داد. رضا نجاتی اظهار کرد: همچنان 
خوزستان در وضعیت هشدار قرار دارد بنابراین توصیه می شود مردم 

بیش از پیش دستورالعمل های بهداشتی را رعایت کنند.
از  استفاده  و  اجتماعی  فاصله گذاری  رعایت  بر  علاوه  افزود:  وی 
ماسک، برای پیشگیری از انتقال بیماری باید از مسافرت به شهرها و 

استان های همجوار پرهیز شود و اگر این موارد، رعایت نشوند احتمال 
می رود که به وضعیت قرمز برگردیم.

در  بهداشتی  دستورالعمل های  رعایت  کاهش  به  اشاره  با  نجاتی 
خوزستان، گفت: مردم نباید شرایط را عادی تصور کنند.

و  بهداشتی  رعایت دستورالعمل های  تاثیر کاهش  به  اشاره  با  وی 
بازگشایی مدارس در برگشت به وضعیت قرمز، افزود: همه چیز به 
مردم بستگی دارد. باید شیوه نامه های بهداشتی در مدارس رعایت و 

بازدید بر روند فعالیت مدارس انجام شود. اگر شیوه نامه های بهداشتی 
به خوبی رعایت نشود و نظارت ها هم خوب انجام نشود، به شرایط 
خوزستان  در  کرونا  مدیریت  ستاد  سخنگوی  برمی گردیم.  قرمز 
بیان کرد: همه فرمانداری ها موظف شده اند اکیپ های مشترک با 
دستگاه های ذی ربط تشکیل دهند و بر روند رعایت دستورالعمل های 
بهداشتی در مدارس نظارت کنند و در صورت عدم رعایت، با مدرسه 

برخورد قانونی خواهد شد.

اصلی  نیت  آبادان گفت:  نفت  دانشکده  دانشجویی  بسیج  مسئول 
دنبال  به  نفت  وزارت  نیست  پوشیده  برهیچکس  وزارتخانه  این 

تعطیلی کامل دانشگاه صنعت نفت است.
محمدحسن مهری مسئول بسیج دانشجویی دانشکده نفت آبادان 
از اهداف و مواضع وزارت نفت در  آبادان اظهار کرد: همه ما  در 
اقدامات  ازجمله  که  هستیم  باخبر  نفت  صنعت  دانشگاه  مقابل 
ظرفیت  و  تحصیلی  رشته های  در  محدودیت  ایجاد  انجام شده 

دانشجویان بود.
و  مسئولین  دانشجویان،  بسیج  پیگیری  با  اینکه  با  افزود:  وی 
رشته های  از  تعدادی  بازگرداندن  در  انرژی  کمیسیون  حمایت 
در مقطع کارشناسی  اما همچنان  به موفقیت هایی رسیدیم  ارشد 

زمزمه های ناخوشایندی وجود دارد.
مسئول بسیج دانشجویی دانشکده نفت آبادان گفت: وزارتخانه به 
بهانه آنکه دانشکده طبق اعلام نیاز وزارتخانه باید دانشجو بپذیرد 

و سرفصل های تدریسی در دانشکده همانند دیگر دانشگاه ها است 
پس از سایر دانشگاه ها هم می توان نیروی مورد نیازش را تامین 

کند، پاسخ قاطعی برای صدور مجوز پذیرش ارائه نمی دهد.
وی ادامه داد: وقتی که وزارت نفت خودش دانشگاهی برای تربیت 
نیروی متخصص مورد نیازش را دارد و قاعدتا باید این دانشجوها 
را در صنعت نفت کشور بکارگیری کند، صحبت در مورد جذب و 
استخدام دانشجوهای سایر دانشگاه های کشور »خیانت« در حق 
شما  دست  بازیچه  دانشجویان  و  است  دانشگاه  این  دانشجویان 

مسئولین نیستند.
تعداد  سالیانه  اینکه  به  توجه  با  کرد:  تصریح  مهری  محمدحسن 
بازنشستگی  همچون  دلایلی  به  نفت  صنعت  کارکنان  از  زیادی 
از چرخه کار خارج میشوند پس »برنامه جذب سالیانه وزارتخانه 
و تخصص های مورد نیازش« چیست؟ آیا اصلا چنین برنامه ای 
وجود دارد؟ اگر واقعا وزارتخانه نیازی به این رشته ها ندارد طبق چه 

محاسبات و آینده نگری این تصمیم را گرفته است؟ وزارتخانه ای 
که دانشجویی را که اعلام نیاز کرده و پذیرش کرده را به راحتی 
رها میکند چه برنامه ای برای دانشجویانی که به یکباره متوجه 

عدم نیاز به آنها شده دارد؟
این  بر  سالهاست  که  تجربه ای  با  مدیران  از  کرد:  بیان  وی 
مناصب تکیه زده اند بعید است که به یکباره متوجه مشابه بودن 
سرفصل های رشته های دانشگاه صنعت نفت با سایر دانشگاه های 
کشور بشوند، چرا که تکلیف دانشجویانی که با صلاح دید و اعلام 
نامعلوم  گذرانده اند  را  ها  سرفصل  همین  چندسال  خودتان  نیاز 

خواهد شد.
مهری عنوان کرد: اگر هدف از این اقدام واقعا خیرخواهی صنعت 
نفت کشور بود روش های دیگری هم برای این کار وجود داشت 
اما نیت اصلی این وزارتخانه برهیچکس پوشیده نیست وزارت نفت 

به دنبال تعطیلی کامل دانشگاه صنعت نفت است.

شود  می  انجام  این شرکت  مدیریت  با  که  مذاکراتی  با  شد  قرار 
بتوانیم ۱۳۰ کارگر نیشکری اخراجی را به سرکار بازگردانیم.

نماینده ی مردم شوش در مجلس شورای اسلامی گفت: قرار شد 
با مذاکراتی که با مدیریت این شرکت انجام می شود بتوانیم ۱۳۰ 
کارگر نیشکری اخراجی را به سرکار بازگردانیم، البته هنوز این کار 

به نتیجه نرسیده و پیگیر انجام آن هستیم.
محمد کعب عمیر در خصوص آخرین وضعیت رسیدگی به موضوع 

که  ای  جلسه  در  کرد:  اظهار  تپه  هفت  نیشکر  شرکت  کارگران 
ضمن بازدید استاندار و مدیران استانی به شهرستان شوش انجام 
شد قرار شد با مذاکراتی که با مدیریت این شرکت انجام می شود 
بتوانیم ۱۳۰ کارگر نیشکری اخراجی را به سرکار بازگردانیم، البته 

هنوز این کار به نتیجه نرسیده و پیگیر انجام آن هستیم.
به  اشاره  با  اسلامی  شورای  مجلس  در  شوش  مردم  ی  نماینده 
اینکه ما خواستار خلع ید هستیم، بیان کرد: در جلسه ی مشترکی 

به  بازرسی، دیوان محاسبات و سازمان خصوصی سازی  سازمان 
این اجماع رسیدند که صاحبان سهام و مالکان این شرکت اهلیت 
این کار را ندارند همان طور که در زمان واگذاری نیز صلاحیت 

کافی را نداشتند.
فسخ  طرفه  یک  صورت  به  باید  بنابراین  داد:  ادامه  عمیر  کعب 
سازمان  یا  نهاد  یک  به  تپه  هفت  مدیریت  و  شود  انجام  قرارداد 

دولتی برگردد.

وضعیت مخازن نفتی منصوری و رامشیر و احتمال تداوم روند اخراج 
کارگران، نگرانی هایی را در استان خوزستان به وجود آورده است .

میدان های نفتی منصوری و رامشیر، دو مخزن از ۲۸ مخزنی هستند 
که سال ۹۷ ستاد اقتصاد مقاومتی کشور با هدف ایجاد اشتغال پایدار و 
توسعه مخازن نفتی همچنین افزایش   تولید نفت برای شرایط پس از 

تحریم مصوب و عملیاتی کرد.
در سال گذشته با وجود اینکه در هر کدام از این دو میدان بالغ بر ۸۰۰ 
میلیارد تومان هزینه شد اما فعالیت این دو میدان نفتی به یکباره متوقف 
شد و مدیر عامل مجموعه علت توقف فعالیت را کمبود منابع مالی به 
دلیل عدم پرداخت از سوی کارفرما )شرکت ملی مناطق نفت خیز 
جنوب( عنوان کرد، و افزود: به این منظور اقدام به مذاکره با کارفرما 

جهت تغییر نوع قرارداد کرده است.
و  منصوری  مخزن  )پیمانکار  اویک  شرکت  مدیرعامل  آن  از  پس 
رامشیر( با برکناری دو مدیر پروژه و ادغام آن ها، رئیس هیئت مدیره 
وقت شرکت تامین دکل صبا را با حفظ سمت به عنوان مدیر دو پروژه 

ادغام شده منصوری و رامشیر معرفی کرد.
و درحکم مدیریت به صراحت به وی ماموریت داده شده ضمن ادغام 
دوپروژه، طرح و برنامه کاهش کاری و تعدیل نیروی انسانی )اخراج 
نیرو( را در پیش گیرد. این در حالی است که این شرکت در ۲۲ بهمن 
سال گذشته در تیزر تبلیغاتی خود که از صدا و سیمای مرکز خوزستان 
پخش شد اعلام کرد که در هر کدام از پروژه ها تعداد ۲ هزار نفر 

مشغول به کار خواهند شد. در ادامه سیاست تجمیع این دو پروژه، 
فعالیت در این پروژه ها تعطیل و وزارت نفت کار خود را در پروژه های 
مخزن گچساران با همان کارفرما )مناطق نفت خیز جنوب( آغاز کرد و 
تنها با نیروهای متخصصی که متعلق به شرکت اویک هستند در پروژه 

گچساران قراردادکاری بسته شد.
*یک نکته:

از آنجایی که کارفرمای سه مخزن منصوری، رامشیر و گچساران 
شرکت مناطق نفت خیز جنوب است چه دلیلی وجود دارد که دو پروژه 
منصوری و رامشیر بعد از صرف هزینه های میلیاردی تعطیل و فعالیت 

پروژه دیگری در گچساران از صفر آغاز شود.
با توجه به شرایط فعلی نیروهای، دو مخزن رامشیر و منصوری آیا 
وزارت نفت به دنبال ایجاد کانون بحران جدیدی در استان خوزستان 

همانند شرکت نیشکر هفت تپه است.
حجت الاسلام معرف، امام جمعه رامشیر در رابطه با عدم به کارگیری 
نیروی جدید در شرکت او یک و تصمیم جدید کارفرمای این پروژه 
مبنی بر اخراج پرسنل فعلی فرمودند: با آمدن شرکت مهندسی و صنایع 
نفت او یک خوشحال شدیم و امید ما به ایجاد و پایداری اشتغال جوانان 
بیشتر شد اما پس از مدتی شنیدیم به جای جذب نیرو می خواهند 

تعدادی از نیرو را اخراج و مردم را مایوس کنند.
وی افزود: این دو پروژه جهت پایداری اشتغال ایجاد شده اند اما به 
نظر می رسد با اخراج پرسنل پیمانکاری قصد ایجاد بیکاری بیشتری 

در منطقه را دارند.
یکی از کارکنان در میدان نفتی منصوری می گوید: تعداد بالایی از 
کارکنان شرکت اویک و oid در این پروژه فعال بودند که از میان 
نیروهایی که در پروژه مشغول بودند نیروهای غیر بومی و متعلق به 
خود شرکت اویک را به پروژه های دیگر فرستادند. وی افزود: اما اکثر 
نیروهای بومی را با وجود اعتراضات مکرر اخراج کردند و در حال حاضر 
پروژه به صورت کاملا تعطیل شده و شنیده شده است که مسئولان 

شرکت تا چند روز آینده مابقی کارکنان را نیز می خواهند اخراج کنند.
مخازن نفتی منصوری و رامشیر در سال ۹۶ با هدف جذب سرمایه 
توسط پیمانکاران طرح، افزایش تولید و از همه مهمتر ایجاد اشتغال 
در منطقه بود اما پیمانکاران این طرح به سادگی و با نامه وزیر نفت از 
آوردن سرمایه معاف و مشمول دریافت نیز شدند و عملًا به مصرف 

کننده بوده تبدیل شدند.
ناظران معتقدند چنانچه این شرکت ها روند اخراج کارگران را ادامه 

دهند، احتمال تکرار بحران های کارگری وجود دارد.
شرکت مهندسی و صنایع نفت)اویک( به کار فرمایی شرکت مناطق 
نفت خیز جنوب پیمانکار توسعه دو میدان نفتی رامشیر و منصور است.

در حال حاضر طرح ۲۸ مخزن فقط در ۶ بسته در حال اجرا است و 
حدود ۸۰ درصد عقب افتادگی نسبت به برنامه دارد و فرآیند اجرای 
سایر بسته های آن نیز در عمل هنوز آغاز نشده است و در بحث حفاری 

نیز با استناد به اطلاعات ارائه شده و عملکرد ضعیفی دارد.


